

HERMOCHOVÁ, S.

STRAUS, J.

HLAVÍN, P.

VRABLIČ, P.

NOVOTNÝ, M.

BRONCOVÁ, G.

Optimalizace elektrochemické metody vizualizace daktyloskopických stop pomocí polymerních filmů..... 171

The optimization of an electrochemical method for the visualization of dactyloscopic traces using polymeric films

Optimierung der elektrochemischen Methode zur Visualisierung daktyloskopischer Spuren mit Hilfe von Polymerfilmen

BALÍKOVÁ, M.

Stanovení kokainu a/nebo benzoyllecgoninu v krvi při konfirmaci řízení pod vlivem návykové látky..... 183

Determination of cocaine and/or benzoylecgonine in the blood when confirming driving under the influence of an addictive substance

Der Nachweis von Kokain und/oder Benzoyllecgonin im Blut bei Bestätigung des Fahrens unter dem Einfluss eines Suchtmittels

MOULISOVÁ, M.

Kriminální recidiva v ČR prizmatem policejní statistiky 189

Criminal re-offending in the Czech Republic from the perspective of police statistics

Der Rückfall in der Tschechischen Republik durch das Prisma der Polizeistatistik

KOLÁŘOVÁ, K.

Problematické aspekty ohledání místa činu v trestním řízení a jeho perspektivy 201

Problematic aspects of crime scene examination in criminal proceedings and its perspectives

Problematische Aspekte der Tatortuntersuchung im Strafverfahren und ihre Perspektiven

HÁJKOVÁ, M.

Zhodnocení nového systému vnější diferenciacce ve vězeňství..... 215

Evaluation of the new system of external differentiation in the prison system

Die Auswertung des neuen Systems der äußeren Differenzierung im Gefängniswesen